



25
April 29, 1966

VISIT TO OTTAWA OF INDIAN MINISTER OF
PLANNING AND SOCIAL WELFARE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Minister of Planning and Social Welfare in the Government of India, Mr. Asoka Mehta, will pay a brief visit to Ottawa next week. Mr. Mehta will arrive by air from New York late on Sunday, May 1, and will depart early in the morning of Tuesday, May 3. On Monday, May 2, Mr. Mehta is scheduled to see the Prime Minister, the Secretary of State for External Affairs, and the Minister of Finance.

- 30 -

29 avril, 1966

LE MINISTRE INDIEN DU PLAN ET DU BIEN-
ETRE EN VISITE A OTTAWA

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que M. Asoka Mehta, ministre du Plan et du Bien-Etre pour le gouvernement indien, fera une courte visite à Ottawa la semaine prochaine. M. Mehta arrivera par avion de New-York vers la fin de la journée, lundi le 2 mai, et repartira au début de la matinée, mardi le 3 mai. M. Mehta aura lundi un entretien avec le Premier Ministre, le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, et le ministre des Finances.

- 30 -